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 2016אוקטובר  25 שלישי יום
 14/2016מס' פרוטוקול ישיבת המועצה מן המניין 

 18:30שעה  2016 באוקטובר 19, תאריך רביעימיום 
 מקום הישיבה: אולם הישיבות

 
 ראש העירייה - טלאל אלקרינאוי משתתפים ה"ה: 

 סגן ומ"מ רה"ע -  חליל אלטורי   
 סגן ראש העירייה - אחמד אלנסאסרה   
 סגן ראש העירייה - ד"ר עאמר אלהוזייל   
  המשנה לרה"ע - מחמד אלקרינאוי   
  המשנה לרה"ע - רבחי אבו אלטייף   
 חבר העירייה - חסין אבו האני   
 חבר העירייה - מחמד אלעוברה   
  חבר העירייה - ד"ר מאזן אבו סיאם   
  חבר העירייה - עו"ד סמי סהיבאן        
  חבר העירייה -  אלטוריסמי    
 חבר העירייה - סלימאן אבו גררה   
 חבר העירייה - עטא אבו מדיע'ם   
 חבר העירייה - עודה אלעתאיקה   

 
  חבר העירייה - ג'לאל אלקרינאוי  נעדרים ה"ה:

 חבר העירייה -  ח'דיראתיוסף    
      חבר העירייה - פאיז אבו צהבאן   
   

 מזכיר העירייה - עלי אבו אלחסן  סגל ה"ה:
 מ"מ גזבר העירייה - ראיד אלקרינאוי   
 מהנדס העיר - אברהים אבו סהיבאן   
 היועץ המשפטי של העירייה - עו"ד שרון שטיין   
 מבקר העירייה - עאמר אבו האני   
 עעוזר רה" - פרחאן אלקרינאוי   
 מנהל לשכת רה"ע - אברהים אבו אלעסל   
 עוזר מ"מ וסגן רה"ע - האשם אלטורי   
 עזור סגן רה"ע - ח'אלד אבו סוכות   
 דובר העירייה -  מרזוק כתנאני   

 
 על סדר היום:

 
 , והמלצות הוועדה לענייני ביקורת.2014דיון מיוחד בדו"ח מבקר העירייה לשנת  .1
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 , והמלצות הוועדה לענייני ביקורת2014דיון מיוחד בדו"ח מבקר העירייה לשנת  – 1סעיף מס' 

 
 טלאל אלקרינאוי:

, 2015, הגשתי התייחסותי לדו"ח במאי 2015, קיבלתי בחודש אפריל 2014דו"ח המבקר לשנת 
 .2016הדו"ח הובא  לדיון בפני הוועדה לענייני ביקורת בחודש ספטמבר 

 
חשובים, וחושף ליקויים מאוד חמורים, ומאוד קשים, ואולי זה הדו"ח הדו"ח כלל נושאים מאוד 

 הקשה ביותר שהוגש על ידי המבקר הפנימי של העירייה.
 
 

 אני מקריא תגובתי לדו"ח:
 

  2010/11" שנת לימודים אופק חדש" .1
בחון משפטית תביעת השבה נגד הקבלן למחליט להפנות את הנושא ליועמ"ש העירייה  .א

 ביושר(.)התעשרות לא 
הדו"ח יועבר לוועדה לחיוב אישי במשרד הפנים שתבחן את האחריות האישית של  .ב

 ₪. 151,000הגורמים שגרמו נזק לקופת העירייה בסך 
 
 הקמת מרכז לגיל הרך: .2

 לא יועברו תב"רים לביצוע על ידי המתנ"ס. .א
 ע דרך המח' הרלוונטית דרך בקרה וביקורת המנהל הכספי בעירייה.וצכל תב"ר יב .ב
 הנושא הועבר לגורמי אכיפה במסגרת דו"ח המתנ"ס. .ג
 .תבי ניצול התב"רים הועברו הנחיות למהנדס העיר לביצוע היתרה התקציביגל .ד

 
 שירות דנטלי: .3

הדו"ח יועבר ליועמ"ש העירייה לקבלת חוות דעת האם קיימת הוצאה לא חוקית  .א
 הבחירות. ובהתאם לכך יוחלט על המשך הטיפול ויבדוק אם הייתה עבירה על טוהר

 
 תלונה בעניין העובדים: .4

 העובד חסן אלטורי:
 .הנושא יועבר ליועמ"ש העירייה על מנת שינחה אותי כיצד לנהוג .א
בעניין אישור רה"ע הקודם בחודש ספטמבר )בתקופת הבחירות( לעבודת חוץ, הנושא  .ב

 יועבר למשרד הפנים לבחינה האם יש פגיעה בטוהר המידות בתקופת הבחירות.
עם מח' שכר יבחנו האם קיימים מקרים נוספים של עבודות נוספות ליתר כ"א יחד  .ג

 עובדי העירייה, וירעננו את הנהלים בחוזר אישי לעובדים שיצורף לתלוש השכר.
 העובד עאמר אלעתאיקה: 

לגבי עבודת חוץ נוספת  כעו"ד פרטי יש לפעול כפי שנכתב לעיל לגבי העובד חסן  .א
 אלטורי.

קרובת משפחה )אשת אחיין( אשר שולם לה שכר ודיווחה על העסקת מ"מ ע. גננת  .ב
עבודה על אף שהייתה באותה העת מאושפזת בבית החולים, הנושא יועבר ליועמ"ש 

 לחוות דעת משפטית.
 
 
 
 

mailto:secrht@ladpc.gov.il


 

 18מתוך  3עמוד   

 

    secrht@ladpc.gov.il: mail-E                     08-9914860פקס :    08-9914800טל :   85357מיקוד  -רהט    8ת.ד.    

 מתנ"ס רהט .5
הנושא הועבר לטיפול גורמי אכיפת החוק בעקבות דיון בדו"ח, בנוסף יינתנו הנחיות  .א

 דו"ח מאוד קשה על המתנ"ס. –באופן פרטני למנהל המתנ"ס לתיקון ליקויים 
 

 בירור תלונות שהתקבלו: .6
 מאשר המלצות ומסקנות מבקר העירייה." .א

 
 .2015במאי  20 -זו תגובתי לדו"ח שנשלחה למבקר ב

 
 .2016לספטמבר  21 -וועדת הביקורת דנה בדו"ח ולצערנו סיימה דיוניה ב

 
 .2014הדיון בדו"ח המבקר לשנת קבלנו מספר פניות ממשרד הפנים, מדוע מתעקב 

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

 התייחסת בדבריך לוועדת הביקורת, בתור יו"ר הוועדה רוצה להגיב.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 תקבל זכות דיבור, ברגע שארשה לך, אתה מפריע לדיון, וקורה אותך לסדר.

 
ובסיום כל נושא, ועכשיו המבקר מתבקש להציג הדו"ח לפי סדר הנושאים שהועלו בדו"ח, 

 החברים מתבקשים להתייחס.
 

 עאמר אבו האני:
 ערב טוב, הנושא הראשון שעלה בדו"ח הביקורת:

הקמת פינות עבודה ופינות שהייה במסגרת רפורמת אופק חדש, בבתי  –2010/11  אופק חדש
הספר, לצורך פעילות אחר הצהריים, הפרויקט כולל כמה מרכיבים: מקימים מחיצות/קירות, 

 יהוט, מחשב נייח, מיזוג אוויר, תשתיות תקשורת וחשמל, ומדפסת מרכזית.ר
 

 –הפרויקט בוצע בששה בתי ספר, אמור להיות מבוצע בששה בתי ספר באחת מבתי הספר לא בוצע 
בי"ס אלחנאן, ובבי"ס אלפרדוס בוצע באופן חלקי, בארבעת בתי הספר שבוצע בהם הפרויקט 

 במלואו התב"ר הסתיים בגירעון.
 

ההיגיון אומר קודם כל מקימים את הפניות, ואחר כך מספקים ריהוט וציוד, בפועל מה שקרה 
 העבודה בוצעה הפוך, קנו את המחשבים, ורכשו את הציוד, ובסוף הקימו את הפניות.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 ואחר כך וועדת מכרזים.
 

 עאמר אבו האני:
וצעו על פי הצעות מחיר ונידונו בוועדת בכלל לא מכרז, למרות שיש חובת מכרז, העבודות ב

 התקשרויות, וזה לא מסמכותה, זה סמכות וועדת מכרזים.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 כל מורשה החתימה חתמו על הזמנת עבודה, לא בוצעה עבודה בלי הזמנה חתומה.
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 עו"ד  סמי סהיבאן
 כל רשימת הספקים היא לא חוקית.

 
 עאמר אבו האני:

העירייה, זה דוגמה  , לצערי זה משקף העבודה היומיומית של שכתבתי בדו"חאני מתמקד במה 
 מידגם קטן.

 
זה ₪  385,000התשתית הפיזית בפרויקט, הקירות, תקשורת וחשמל, האומדנים אמורים לעלות 

 מחייב מכרז.
 

כתבי הכמויות קבעו את האומדנים, ולא בוצע הליך מכרז כמתחייב, הצעות המחיר הוגשו 
, למרות שיש כתבי כמויות, מחלקת ההנדסה לא הייתה מעורבת, בשלב ההכנה חוץ פושאלית

 מאשר השרטוט, יתר הדברים בוצעו על ידי מחלקת החינוך.
 

לאחר סיום העבודות נעשתה בדיקה על ידי סגן מהנדס העיר, אשר קבע בבדיקה שלו, ששולם 
 ש"ח. 151,192סכום יתר בהיקף 

 
 עטא או מדיע'ם:

 המהנדס לבצע את הבדיקה? למה הוא נכנס לתמונה, למה בדק? מה הביא סגן
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 גן המהנדס.סכמעט אין הבדלים בין ממצאי המהנדס ו

 
 עאמר אבו האני:

אם קבל  ,מכוח תפקידו בדק, והוא אחראי על מוסדות ציבור, מאין לי לדעת -סגן המהנדס–פאוזי 
 .?לבדוק לומידע שגרם 

 
 בדק, והממצאים כמעט דומים.גם המהנדס 

 
 סיימתי, זמין לשאלות.

 
 

 טלאל אלקרינאוי:
 החברים מתבקשים להתייחס.

 
 עטא אבו מדיע'ם:

יש מישהו ברח, והאיש הזה פאיז רה"ע הקודם, כשהייתי תושב לפני שנבחרתי הייתי שולח 
 שאלות, ולו היה נוכח בישיבה הייתי מפנה אליו ישירות את השאלות.

 
 התנהלו מתחת אפו בצורה לא חוקית, וכנגד כל מינהל תקין וזה רק פרק אחד.הדברים 

 
 שולמו לקבלן בצורה לא חוקית.₪, אלף  151תשלום יתר לקבלן בהיקף של 

 
כשהייתי ממונה הנדסה סיירתי באתרים, ושמעתי תלונות חלק מהמנהלים של בתי הספר, שהם 

 קבלו עבודה לא לפי הטיב המבוקש.
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שצריך לדרוש את הכסף בחזרה מהקבלן, ולא להמתין עד שתחלוף הקדנציה הזו, יש אני חושב 
 כאן מקום לחיוב אישי במידה והקבלן יתחמק.

 
 חשבונית בתחום ההנדסה.החשבונות אושרו על ידי איש החינוך, שהוא לא מוסמך לאשר 

 
 התשלומים נחתמו ע"י רה"ע הקודם וע"י הגזבר שהיה בובה בתקופת הבחירות.

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

 גם החשב המלווה חתם.
 

 עטא אבו מדיע'ם:
האחריות היא של רה"ע, ואני חושב על החשב יש גם אחריות, אבל, אני חושב ששולם כסף לא 

 למטרות הרגילות, יש חשש שהם מטרות של בחירות, כי זה היה קרוב וצמוד לבחירות.
 

 אני חושב שיש לפנות דו"ח זה למשטרה.
 

 י:ח'ליל אלטור
אני מתייחס רק לסעיף זה, שהוצג על ידי המבקר, מובן מאליו שדו"ח מבקר העירייה בא כדי 

 לגלות ליקויים ופגמים שנעשו במהלך העבודה של העירייה בשנים קודמות.
 

אני רואה בדו"ח כי בבי"ס אלפרדוס, אי הקמת הפינות בביה"ס אלפרדוס נעשתה עפ"י בקשת 
 מנהל ביה"ס.

 
 עאמר אבו האני:

אין סמכות למנהל ביה"ס למנוע, כי הכסף התקבל ממשרד החינוך עבור התאמת בתי הספר 
 לרפורמת אופק חדש.

 
 ח'ליל אלטורי:

אני חושב שצריך לבוא בטענות לדרג המקצועי, לפני שמטיחים אשמות בנבחרים, כי מי שבודק 
המקצועי לא יעשה מרות שהאחריות מוטלת על רה"ע, ובמידה והדרג לבשטח הם הדרג המקצועי, 

 עבודתו טוב, הוא מטעה את רה"ע, אני דורש החזר הכסף ששולם לקבלן שלא בצדק.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
בדה, אחרי תקופה ארוכה שמחלקת ההנדסה לא הצליחה להרים הפרויקט הזה, ורוצה לציין הע

החינוך, ולכן משרד החינוך בקש להקים הפינות בהתאם לרפורמה, או להחזיר הכספים למשרד 
אחמד מנהל התקשוב בתיאום עם משרד החינוך, ובתיאום עם ההנדסה בעצמה, תגובתו של אחמד 

 לדו"ח ואני מצטט: 14צורפה לדו"ח ומופיעה בעמוד 
 

 בי"ס אלחנאן לא היה בתוכנית מלכתחילה. . 1
 בבי"ס אלפרדוס לא הוקמו הפינות על פי בקשת המנהל אבל הציוד הוא קבל. .2
עם משרד החינוך, הוחלט לספק מחשבים ניידים במקום נייחים על מנת  בהתייעצות .3

 שלא יגנבו מהפינות הלא מוגנות.
 לא נמסר אומדן לאף קבלן עבור הקמת הפינות. .4
 נמסר לקבלנים כתב כמויות מותאם שהוכן על ידי מחלקת ההנדסה לביצוע אופק חדש  .5

 אבן סינא. סבבי"
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ה לא שיתפה סמשרד החינוך, מאחר ומחלקת ההנדהסקיצות הוכנו על ידי עפ"י דרישת  .6
 ".איתיפעולה 

 
 ביצוע העבודה בפרויקט אופק חדש יצאו הזמנות ביצוע והן חתומות על ידי מורשי החתימה.

 
 ביצוע אופק חדש שלב ב' היה בפיקוח מלא של מחלקת ההנדסה.

 
 עם ה ובשותפות מלאהבתור ממונה על החינוך, לא בורח מאחריות, לכן שלב ב' נעשה בדרך הנכונ

מחלקת ההנדסה, והוכחה הדו"ח שהוכן על ידי מהנדס העיר וחברת מרמרית מאשר שהעבודות 
בוצעו על פי דרישת משרד החינוך, ולכן חברים ובנסיבות אלה, התקיים דיון בלשכת ראש העיר מר 

 .17"ב לדו"ח עמוד טלאל אלקרינאוי והפרוטוקול מצ
 

₪ מיליון  2 -קיים תקציב כ –כדי לתקן את המצב, ולהמשיך בביצוע הפרויקט ביתר בתי הספר 
 שטרם בוצע.

 
 ואני מצטט את הפרוטוקול:

 "לגבי עבודות הקבלן בבתי הספר היסודיים העבודות אושרו והחשבונות שולמו.
 

 קיימת מחלוקת בעניין השלמת עבודות הקבלן ע"פ מכתבים של מנהלי בתי הספר.
 

ראש העיר הטיל על המהנדס אברהים אבו סהיבאן שילווה העניין מול הקבלן עד שישלים כל 
 אותו הפנה רה"ע למהנדס העיר. 23/6/14העבודות ברוח המכתב שנשלח ביום 

 
 מד אלהוזייל לא יזמין ציוד כלשהו ללא אישור ממחלקת ההנדסה.חא
 

 ם ההנדסה.חתום על חשבונות ועבודות בתחולאין למר אחמד סמכות 
 

 ₪ מיליון  1.9 -קיים תקציב שמסתכם ב
 

ד"ר עמאר: מעוניינים בסיוע ממחלקת ההנדסה לדאוג לחדרים ופינות לימוד בתיכוניים ואישורם 
 במטרה לנצל התקציבים לטובת התלמידים.

 
 יש להקפיא את כל ההזמנות ואף לבטלן.

 
התיכוניים לצורך מימוש המטרה  סוכם: ד"ר עאמר פאוזי ואחמד אלהוזייל יסיירו בבתי הספר

 בית ספר קיים בו מחסור בכיתות לפנות למשרד החינוך בבקשה לדחות התכנית לשנה נוספת"
 

 המחלוקת בין המהנדס לסגן המהנדס, משתקת כל אפשרות להשלים הפרויקט.
 

 אחמד אלנסאסרה:
א יכול להמשיך אני שואל מאחר ואחמד אלהוזייל הינו דודו של ד"ר עאמר אלהוזייל, האם הו

 בישיבה.
 

 עו"ד שרון שטיין:
 ד"ר עאמר הוא גם מבוקר בתור ממונה על החינוך, נוכחותו אין בה פגם.
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 אחמד אלנסאסרה:
 לפי הדרישות אפילו המזגנים והמחשבים.לא מור מאוד, הדוח מציג שהציוד שסופק הוא חהדוח 

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 כבר אישרה שהעובדה בהתאם לדרישות משרד החינוך.ית שעובדת עם משרד החינוך רחברת מרמ
 
 
 

 אחמד אלנסאסרה:
 המזגנים שסופקו הם חצי ממה שנדרש על פי ממצאי דוח המבקר.

 
אין שום תיעוד שראש העיר הקודם, דרש התערבות מחלקת ההנדסה לביצוע הפרויקט בתחום 

 למלא מקום ההנדסה.ידע של מנהל התקשוב בחינוך, הוא לא יכול לההנדסה, עם כל הכבוד 
 

ששולמו לקבלן אם היה אדם בעל מקצוע לא היה קורה דבר כזה, ₪  151,192נלקחו כספים בשווי 
ה צריך להגיע זהכסף הנוסף שנלקח יתכן שירותי בחירות, אני לא חוקר, דו"ח  ירתלמה ש

 למשטרה.
 

 צריך לחזור לקופת העירייה, זה כסף ציבור. ,הכסף שנלקח
 

המסקנות מהדו"ח? האם תוקנו ליקויים? האם ממשיכים לטעות? להביא מידע האם הושגו 
 לידיעת הציבור צריך לתקן טעויות.

 
 לתגבר מחלקת ההנדסה כדי לענות על הצרכים.

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 נות של אופק חדש, ומשפר מצב ההישגים.יבינתיים ילדי רהט נהנים מהפ
 

 רבחי אבו אלטייף:
איז כאן, ומבחינה פוליטית אני הכי מבקר את פאיז אבו סהיבאן, ובקטע הזה, אני לא סנגור של פ

גם אתה טלאל לא מפקח על העבודה בשטח, יש ממונה על התיק, יש איש מקצוע, יש מנהל 
יות, ראש העיר הוא מורשי חתימה שחותם על צ'קים ונמחלקה, והם אשר מאשרים את החשב

 .את החשבוןשרו כל הגורמים הרלוונטיים יאחרי שא
 

 בתור ממונה לא הייתי מאשר חשבוניות שלא נראה לי נכונות, הייתי לפעמים שולח  דרך החלון.
 

הנני בודק פריט, פריט, ומבקש הסברים ואם היה צורך לצאת לשטח הייתי יוצא לשטח והמבקר 
 יעיד, דוגמא בי"ס אלחנאן.

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 יות.לרוע המזל שלך, אני לא אשרתי חשבונ
 

 רבחי אבו אלטייף:
שתי המחלקות החינוך וההנדסה, הם נושא הביקורת כי כל הדו"ח הזה, שתי המחלקות האלה 

 נחוץ "רעידת אדמה".
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 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 זה היה בתקופה שהיית ממונה על ההנדסה.

 
 רבחי אבו אלטייף:

 היית רוצה, תבדוק ספרי העירייה ותדע מי היה ממונה.
 

 הכסף ששולם לקבלן תשלום יתר, ולגבי מי שאשר חשבון כל שהוא לרענן אותו. יש לדרוש את
 

 אומרים שהגשתם תלונה במשטרה, לא נעשה מאומה, וכנראה לי התלונה מתה.
 

 סמי סהיבאן: דעו"
רוצה להתייחס, ראשית כל, הוועדה לענייני ביקורת נשענת על חבר אחד, וכאשר לא מגיעים 

הישיבה, ובנוסף החבר השלישי סמי אלטורי לא מגיע בכלל, והודיע שהוא לא לישיבות דוחים את 
 רוצה להיות חבר וועדה והודיע למזכיר.

 
 עלי אבו אלחסן:

י התפטרות בכתב, ההודעה נאמרה על ידי ראש הסיעה שלו עטא, בישיבת הנהלת תלא קבל
 העירייה.

 
 עטא אבו מדיע'ם:

 לה, בינתיים הוא לא כאן ולא כאן.נכון אני הודעתי, סמי צריך לעבור להנה
 

 עו"ד סמי סהיבאן:
התרעתי בפניך, ראה בפרוטוקולים של הוועדה לענייני ביקורת, שהרבה וועדות חובה לא ממלאות 

 תפקידן ולא מתכנסות, ויש מהם שלא קיימו ישיבה אחת מאז שכוננו על ידי מועצת העיר.
 

 אמנה.לא הוגן לטעון בוועדת הביקורת שעושה עבודתה נ
 

ח הביקורת, לגבי תוכנית אופק חדש, כולכם יודעים את המצוקה וחוסר כח אדם "ין דויעכשיו בענ
במחלקת ההנדסה, ואתה כראש עיר סובל ממנה, וגם קודמך בתפקיד סבל ממנה, ולא לשכוח בגלל 

תב"רים שביצועם צולע, וכמעט אבדנו אותם, אם לא ₪, מיליון  100 -היעדר כח אדם יש כ
 להרשאות התקציביות. תארכוהייה של מ"מ הגזבר ומהנדס העיר, אשר השיגו התוש

 
 טלאל אלקרינאוי:

 ₪.מיליון  15דו"ח המבקר דבר על 
 

 עו"ד סמי סהיבאן:
 זאת אומרת שיש בעיה במחלקת ההנדסה וצריך לפתור אותה.

 
ראינו חוות אבל אם רוצים לעשות פוליטיזציה מכל דוח ביקורת אנחנו נאשר דוחות שעדיין לא 

ות ביקורת תוך חצי שעה, היום יותר משעה ועוד לא סיימנו חצי חדעת, היו מקרים שאישרנו דו
 דוח ביקורת, המסיק ישיג מסקנות.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 –היחידה לחקירות הונאה  –, שלחתם אותו ליאח"ה ₪,  800בסכום  אבל הדו"ח על גן פאטמה
 .יולא דובר על ₪. 324,000בסך  ת השלוםיאבל הדוח בעניין מסגר
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 עו"ד סמי סהיבאן:

 אז זה הדדי?
 

 עטא אבו מדיע'ם:
 זכות הציבור לדעת.

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

פונה לראש העיר כראש העירייה, מונחים לך מדי שבוע עשרות צ'קים לחתימה האם אתה בודק 
העבודה בוצעה את כולם? אנחנו יודעים כראש עיר, אין זמן לעשות בדיקות אלה, לראות אם 

 בשטח.
 

 סלימאן אבו גררה:
, זה 2014ערב טוב לכולם, ראשית, רוצה להודות למבקר העירייה על הדו"ח שהציג וערך לשנת 

 דורש מאמץ כדי שהאמת תגיע לכל תושב.
 

על  כנבחר ציבור, אני לא יודע כל דבר בעירייה, אבל מטיל אחריות הדיווח לי כחבר מועצת העיר
 .ראש העירייה

 
 י שלא לוקח אחריות על מעשיו שלא ישב על הכיסא, לא מקובל עליי לגלגל אחריות על אחרים.מ
 

 אני חושב שראש העיר צריך לדעת כל דבר בעירייה מהפריט הגדול עד הפריט הקטן ביותר.
 

בדו"ח שמוצג יש שתי חוות דעת של שני בעלי מקצוע מהנדס העיר וסגן מהנדס העיר, מבחינתי אם 
 האנשים האלה הגיעו למסקנה ששולם יותר לקבלן, המקרה דורש שיש לבדוק עד תום.שני 

 
ויש להחזיר הכסף לקופה הציבורית, מה שקרה כאן התנהלות מקולקלת מהשורש, דרך העבודה 

 ודרך הגשת החשבון.
 

הקבלן טען שהוא עובד קומפלט, והעירייה טוענת שהוא עובד לפי כתב כמויות, צר לי לומר שיד 
 מין לא יודעת מה יד שמואל עושה.י
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
בכל הקדנציה שעברה לא חתמתי על שום מסמך שאינו באחריותי, ובמיוחד ההנדסה כל דבר 

 להנדסה זה באחריות הממונה על ההנדסה. ךששיי
 

 סלימאן אבו גררה:
צריך לחזור לקופה לסיכום דברי, האחריות על ראש העיר ועל כל אחד שהיה שותף לליקוי, והכסף 

 הציבורית.
 

לפרויקט אופק חדש ששוכב, ₪ מיליון  2מר שיש אואני רוצה שתשימו לב שנאמר על ידי ד"ר ע
 כנבחר ציבור אני אומר זה דבר חמור.

 
 טלאל אלקרינאוי:

אי אפשר לבצע בחלק מבתי הספר בגלל הצפיפות בבתי הספר, כי כל חדרי הספח מנוצלות ככיתות 
 מהספריות בבתי הספר נהפכו לכיתות לימוד.אפילו חלק 
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 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 ההנדסה נדרשה לבצע תכנון להרחבת בתי הספר.

 
 ח'ליל אלטורי:

כולכם מדברים על ההנדסה, המחלוקת בין המהנדס לסגן המהנדס חלפה והם עובדים בשיתוף 
וזה ידוע לכולם שחבר כח אדם בהנדסה, ומי  –פעולה, אבל אין להם מספיק כוח אדם בהנדסה 

 שעובד שכרו נמוך.
 

 מחמד אלקרינאוי:
לדו"ח, החתימה על החשבון, אינה מסמכות מנהל התקשוב, וחסר מקום פיזי בחלק  11בעמוד 

 מבתי הספר, זאת אומרת "שקנינו את האוכף לפני שנקנה את הסוס".
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 החינוך, אבל מי שאמור לטפל בהנדסה זה הממונה על ההנדסה. אני אומר הייתי הממונה על

 
 מחמד אלקרינאוי:

על פי הדו"ח העבודה בוצעה ללא תיאום עם אף גורם בהנדסה, ובגלל אי התערבות זו שולם סכום 
כאן נשאלת השאלה, כיצד חתם רה"ע על החשבון? ביחד עם הגזבר וביחד עם ₪,  151,192יתר בסך 

 זה בלי אישור הגורם המקצועי, מחלקת ההנדסה. החשב המלווה? וכל
 

, לכן אני רואה שהקבלן קיבל כסף ללא תמורה, שהוגשהנערכו הערות בכתב יד על החשבונית 
 ו לקופת העירייה.תוהסכום הזה חייב להחזיר או

 
 מחמד אלעוברה:

 אם החשבון הוא לא סופי ניתן לערוך עליו תיקונים?
 

 טלאל אלקרינאוי:
 ופי.זה חשבון ס

 
 עודה  אלעתאיקה:

שמעתי את כולם, אני מאשים את אנשי המקצוע, הם האחראים בפועל, לא צריך להפריע לרה"ע 
 בפעולות קטנות, למען זה יש בעלי מקצוע, ולא מצפה שמטעים את ראש העיר.

 
 ד"ר מאזן אבו סיאם:

 קות.ד 10אני לא נכחתי בדיון וועדת הביקורת בסעיף זה, כי הגעתי באיחור, של 
 

לעניין הדו"ח מכתבו וחוות דעתו של סגן המהנדס מפרט את ההפרש בחשבון, זה לא הפעם 
הספר שנערך  בבתי  התקשובהראשונה, שהעירייה משלמת יותר, תבדקו דו"ח המבקר בעניין 

 .2011בשנת 
 

 .לגבי עניין הדו"ח המיזוג לא לפי הנדרש, כוח המזגן הוחלף
 

 ם:'עטא אבו מדיע
שיבה בלשכת רה"ע, רשום שהוטל על המהנדס לטפל בעבודות שבוצעו על ידי הקבלן, יבסיכום ה

 ר גרסה שאכן בדק ומה התוצאות?סהאם המהנדס מ
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 טלאל אלקרינאוי:
 לסיכום פרק זה:

 
במסגרת העבודה השוטפת להפעלת אופק חדש, פרויקט שהמדינה החליטה עליו ותקצבה  .1

 אותו, וכל ארגון שעובד, לפעמים טועים.
 

המערכת נלחצה בגלל אי עמידה בלוח זמנים של משרד החינוך, כי יש תקציבים לא  .2
 ו שהמערכת נלחצה, לא ניתן רשות לעשות עבודה לא בהתאם לחוק.למנוצלים, אפי

 
ברגע שהנושא הגיע אליי לשולחן, מייד זימנתי ישיבה ובקשתי נוכחות הגורמים  .3

 מאשר עבודות שהן בתחום ההנדסה. הרלוונטיים, ובררנו ממתי אחראי תקשוב בחינוך,
 

ומדוע גזבר העירייה אשר לתשלום בלי אישור ההנדסה, ראש העיר עליו אחריות, צריך 
לדעת על מה חותם, וזה אחריותם של ראש העיר והגזבר אמונים על הקופה הציבורית. 

הגזבר אמור לשמש בלם, דברים לא תקינים לא יגיעו לראש העיר. כל עובד יעסוק רק 
 עבודתו בתחום אחריותו וסמכותו.ב

 
 חריגה מנוהל מכרזים, זה לא תקין, וגם לא רוכשים ציוד לפני הקמת הפינות כמתחייב. .4

 
 הקבלן צריך להחזיר את הכסף.₪, אלף  151 -ל₪ אלף  120שולם יתר כסף לקבלן שנע בין  .5

 
תחום  ואהיש ללמוד מהטעות, ולא לטעות פעם נוספת, כל דבר ששייך לבנייה, שיפוצים,  .6

ההנדסה, אנחנו משתפרים וקלטנו הנדסאי שיטפל בנושאים שקשורים לבתי הספר 
 ומוסדות החינוך בכלל, ואנחנו מנסים לקלוט עוד הנדסאי ואנחנו פועלים לתגבר ההנדסה.

 
כולם חייבים לפעול בהתאם להוראות החוק, וחובתו של ראש העיר לבדוק סכומים גדולים,  .7

יות לסגנים וחברי עירייה, יש אחריות קולקטיבית של אלה הוא האציל סמכו ,למרות
 שחתמו על המסמכים.

 
 אנחנו נדרוש את הכסף על פי דין מאותו קבלן. .8

 
 ה.לזה דו"ח קשה, יש לתבוע את הכסף ויש ללמוד מטעויות א .9

 
 מאמצים את המסקנות וההמלצות של דו"ח המבקר. .10

 
 המבקר מתבקש להציג את הפרק הבא.

 
 האני:עאמר אבו 

, המחשבה 21, מטרתו שיפוץ מועדון נוער בשכונה 491, תב"ר הקמת  המרכז לגיל הרךהפרק הבא: 
המקורית הייתה להשתמש במועדון נוער כמרכז הגיל הרך, ועל זה העירייה קבלה אישור מפעל 

 הפיס לשימוש זה.
 

 491תי שתב"ר ילי, על הדרך ג21עדון נוער שכ' אבל האוכלוסייה התנגדה, והמרכז לא הוקם במו
נוצל ממנו והיתרה נותרה, והקבלן שבצע שיפוצים במועדון נוער ₪,  410,794הוגדל עד לסכום של 

 הסיווג הקבלני הדרוש.לו אין 
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שהוקם   710לעניין המכרז לגיל הרך, אותר מבנה בבי"ס שיך סלמאן  ושופץ לצורך זה, תב"ר 

 וינט ישראל.לצורך הקמת המרכז לגיל הרך, התקבל מימון מג'
 

מה שהתגלה בשיפוץ המבנה, שהתשלום לקבלן השיפוצים ולספקי הציוד התבצע באמצעות חברת 
, לא הכל בוצע, לפי , אשר זכתה מטעם ג'וינט ישראלאמאן, ארגון ומדעי ניהול יועצים בע"מ

 המפרט, היו פרטים חסרים, והקבלן שבצע עשה העבודה ללא מכרז.
 

נ"ס רהט, המתנ"ס לא בצע העבודה מסר שמות קבלנים לחברת והעבודה בוצעה באמצעות מת
ן ערכה חוזים עם הקבלן וספקי הציוד, העירייה לא אן, אשר התקשרה עם הקבלן, חברת אמאאמ

 .710ידעה על ניצול כספי תב"ר 
 

 טלאל אלקרינאוי:
 החברים מתבקשים להתייחס

 
 ד"ר מאזן אבו סיאם:

ידעה על ניצול הכספים. בדו"ח יש מידע שיש הסכם משולש פתחה אותו העירייה, ולא  710תב"ר 
 ן.אבין העירייה והקבלן וחברת אמ

 
 ראיד אלקרינאוי:

יש כמה דרכים לניצול תב"ר, כאשר העירייה פותחת תב"ר היא מנהלת אותו, במקרה זה עדיין לא 
 'וינט.ן באמצעות הגאדווח ע"י העירייה כי העבודה בוצעה ע"י גורם שלישי והיא חברת אמ

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

 ציינת שיש כמה דרכים לניצול תב"רים.
 

 ראיד אלקרינאוי:
נכון, יש גישה הקלסית העירייה פותחת תב"ר ומנהלת אותו, והגישה השנייה, גורם אחר מנהל 

אותו, ומובא לידיעת העירייה, והגישה השלישית היא לרשום את הדברים בספרי העירייה ולתעד 
 .איך נוצל התב"ר

 
 עטא אבו מדיע'ם:

זה נושא שהתגלגל מקדנציה לקדנציה, כאשר מזכירים הנדסה אני הייתי אמור להיות מעודכן 
בתור ממונה ההנדסה לשעבר, יש לציין שאני לא הייתי מעורב בכלל, ההחלטה הייתה ע"י מחלקת 

 החינוך, כי סיומת הפרויקט הינה בקדנציה הנוכחית.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 ה התב"ר הראשון שפתחתי בקדנציה זו והתברר שהעבודה כבר בוצעה.ז 710תב"ר 

 
 עטא אבו מדיע'ם:
 40, ראה עמ' 12/2013, בדו"ח עבודות השיפוצים בוצעו במשך חודש 2014 -חלק ממנו בוצע ב

 .3בדו"ח סעיף 
 

 טלאל אלקרינאוי:
ודות בוצעו על ואז התברר שיש לסגור את התב"ר, כי העב₪,  39,000יצאה הזמנה מהתב"ר בסך 

 ן.אסמך ההתקשרות בין המתנ"ס לחברת אמ
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 אחמד אלנסאסרה:

 היה דפקט קבלן לא בעל סיווג קבלני מתאים לסוג העבודות. 38/2012במכרז  .1
 העבודה בוצעה לפני קבלת תב"ר מאושר. .2
 דווח על דברים שלא נעשו במשך העבודה. .3

 
כסף לא במקום שלו, וזה מחוסר  שלושת הנקודות האלה בעיניי הם חמורים מאוד, ובכך הולך

 פיקוח.
 

 מוד מטעויות.לאני מבקש לבדוק הדברים לעומק, כדי ל
 

 עו"ד סמי סהיבאן:
אנחנו דנו בוועדה לענייני ביקורת, חלק מהדברים עדיין לא מובנים לנו, אתם יכולים לראות 

וות דעת השתלשלות הדברים בפרוטוקולים של הוועדה, כי רצינו לקבל עוד אינפורמציה וח
משפטית בעניין ההסכם המשולש שהוזכר בדו"ח. נכון שהתב"ר נפתח, אבל הכסף לא נוהל דרך 

 העירייה. אני חושב שכל תב"ר שהעירייה פותחת, הפיקוח צריך להיות של העירייה ולא צד שלישי.
 

 מחמד אלעוברה:
כי יתכן לקבלן  הקבלן שבצע העבודה, מ. מוסא אבו ג'עפר, היה קבלן משנה, ולא קבלן ראשי,

 הראשי סיווג מתאים, למה עושים רעש.
 

 סלימאן אבו גררה:
 אני חושב, מה שקרה פה, אנחנו חוזרים לגלות התנהגות בלתי תקינה, וקבלנו מידע שהוא לא נכון.

 
 ביצוע העבודה דרך המתנ"ס, אני חושב זה דבר ודרך פסולה, אפילו אם הכוונה היא טובה, ביצוע 

 "ס זה לא נראה לי.עבודות דרך המתנ
 

 עו"ד שרון שטיין:
 המתנ"ס מיועד למטרות חינוך, לא לעבודות כאלה.

 
 סלימאן אבו גררה:

 ה מה שאמרתי הדרך לא נכונה.ז
 

 עטא אבו מדיע'ם:
 לדו"ח? –אברהים אבו שארב –האם נלקחה תגובת מנהל המתנ"ס הקודם 

 
 עאמר אבו האני:

 כן, נלקחה.
 

 סלימאן אבו גררה:
 התב"רים דורש מעקב, ושמעתי בעירייה יש התקשרות עם פרויקטור.ניצול 

 
 אני בעד לקדם ניצול התב"רים בדרך הנכונה והחוק.
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 מחמד אלקרינאוי:

הסעיף הקודם וזה דומים כמעט, הקבלן לא בצע העבודה, הקבלן קבל כספים לא בצדק, הקבלן לא 
 בצע עבודה לפי המפרט.

 
 ודת התורפה ומנצלים אותה לטובתם.כנראה הקבלנים יודעים מה נק

 
כדי ללחוץ  90 -לא יתכן שהמתנ"ס יהיה קבלן שיפוצים, על סמך מה. יש ללמוד שלא לבוא בדקה ה

 המערכת ולגרום לטעויות כי אחרים לא מבצעים עבודתם בלו"ז הנכון.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 אני מסכם פרק זה:

 
כניים חלקם טאנחנו מדברים על הקמת המרכז לגיל הרך גם כאן יש ליקויים, חלקם  .1

 חריגות מהוראות החוק.
 

לביצוע ע"י המתנ"ס, כי זה לא  עם קבלת הדו"ח הוריתי לא יועברו פרויקטים הנדסיים .2
 , וכאן הייתה חריגה.העירייה הסכם ובהתאם להסכם נתנהג עםהתחום שלו, יש 

 
  40מנהל המתנ"ס הקודם אמר שקבל הנחייה מראש העיר לבצע העבודה עמ'  .2.1

 .2סעיף 
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 זה פרויקט הנדסה נטו.

 
 רבחי אבו אלטייף:

 לא לגלגל דברי חינוך על ההנדסה.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 אני ממשיך.

 
 פי.כל פרויקט יבוצע דרך המחלקה הרלוונטית, ויהיה תחת ביקורת המינהל הכס .3

 
 נושא הדו"ח על הגיל הרך עבר לגורמי האכיפה במסגרת דו"ח על המתנ"ס. .4

 
 

הליקויים בעבודת הקבלן, שלא בוצעו בהתאם למפרט או באיכות שונה ירודה, ביחס  .5
 לדרישות המפרטים.

 
 ניצול התב"רים יועברו הנחיות חד משמעיות למחלקות הרלוונטיות. .6

 
 המבקר.מאמצים את המסקנות וההמלצות של דו"ח  .7

 
 המבקר מתבקש להציג הפרק הבא.
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 עאמר אבו האני:
, לתלמידים 2013בשנת  11-12מדובר על השירות שניתן בחודשים , מתן שירות דנטלי לתלמיד

, והקבלן שזכה במכרז ד"ר חמדאן אלמטאלקה, אחרי השנה 8/2011ט על פי מכרז מס'  -בכיתות א
נשלחה הודעה לקבלן על סיום  2013יוני  הראשונה הוארך המכרז לשנה נוספת, אך בחודש

 ההתקשרות, והודיע לקבלן שבכוונת העירייה לפרסם מכרז חדש.
 

, נשלחה הודעה חדשה לקבלן על המשך ההתקשרות על 2013הביקורת מצאה שבחודש אוקטובר 
 .31.12.2013בסיס אותו מכרז לתקופה נוספת עד 

 
 

 לא מורשי החתימה האחרים.הודעת ההתקשרות חתומה ע"י ראש העיר בלבד, ל
 

לא ניתן להסתמך על חוזה שהסתיים מלפני שלושה חודשים. יש שתי שאלות שמתעוררות בפני 
 הביקורת.

 
 וטען שאין התקשרות עם הקבלן האם: 2013לשנת  11-12הגזבר קבל החשבון עבור חודשים 

 העבודה בוצעה? .1
 

 התקשרות נעשתה כדין? .2
 

ומצאנו שהעבודה בוצעה, והדוחות של העבודה אושרו ע"י כל לגבי השאלה הראשונה, בדקנו 
 הגורמים הרלוונטיים: מנהלי בתי הספר, הרופא המחוזי לבריאות השן, ואגף החינוך.

 
 לא כדין. מטעמילגבי השאלה השנייה, ההתקשרות נעשתה, 

 
 ההארכה נעשתה לא על בסיס מכרז, כי לא היה מכרז בתוקף.

 
 חירות.ההתקשרות נעשתה בתקופת ב

 
 עטא אבו מדיע'ם:

 האם שולם לקבלן עבור העבודה שבצע?
 

 ח'ליל אלטורי:
לפחות אני מכיר את הנושא טוב, הפרויקט הופעל במסגרת מכרז, השתלשלות כפי שהוצגו בדו"ח 

 הביקורת נכונים.
 

 חידוש ההתקשרות על דעת ראש העיר עצמו, ללא חתימת הגזבר.
 

אלף  36 -הגזבר לא רצה לשלם, ועפ"י זכרוני הסכום היה כ משרד הבריאות לא העביר את הכסף,
 וכפי שידוע לי עדיין לא שילמנו.₪, 

 
אחרי זה העירייה יצאה במכרז והמכרז בוטל, וההתקשרות נעשתה באמצעות החברה למשק 

 וכלכלה.
 

 עטא אבו מדיע'ם:
 שילמנו או לא שילמנו?
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 טלאל אלקרינאוי:

 אני חושב שלא שולם.
 

 מדיע'ם:עטא אבו 
הקבלן עבד כשנתיים על אותו מכרז, ראש העיר פאיז טעה כאשר הפסיק ההתקשרות, לו פאיז 

, ולתקופה של עד סוף אותה 2013המשיך בהתקשרות אין כאן פגם, אבל להאריך בחודש אוקטובר 
 .31.12.2013שנה 

 
כי מדובר בשירות  , אני לא חושב שיש כאן פגם מהותי,2013הקבלן היה עם מערך עובד בחודש יוני 

רפואי לבריאות השן לתלמיד, כי הפרויקט תחת פיקוח העירייה ומשרד הבריאות ומנהלי בתי 
 הספר, אני לא חושב שיש כאן פגם מהותי.

 
ה שוחד בחירות, אני לא חושב קניית זיש כאן תקלה, שראש העיר דאז עשה אותה, אני לא חושב ש

 ₪. 30,000 -שירות ב
 

ליט כאן, ולראות טובת הכלל הציבורי. ורצף המשך הטיפול בבריאות השן העירייה צריכה להח
לתלמיד, כנראה מי שייעץ לראש העיר אז, לא ייעץ לו טוב, היה צריך להביא לדיון במועצת העיר 

 התקשרות ללא מכרז.
 

 אחמד אלנסאסרה:
היו נוהגים אני חושב כאן, שבוע ימים לפני הבחירות, לא צריך לאשר שום התקשרות, עדיף אם 

 בנוהל הצעות מחיר, ולתת הזדמנות לכל רופאי השניים בעיר רהט.
 

 אני רואה שזה התקשרות לא כדין.
 

 ד"ר מאזן אבו סיאם:
ההתקשרות אינה התקשרות חוקית, אבל הרופא עבד, התזמון לפני הבחירות בשבוע, זה סותר את 

 החוק.
 

 סלימאן אבו גררה:
כי ההתקשרות חודשה על ידי אדם אחד שהוא ראש העיר דאז, אני חושב נודף מזה ריח בחירות, 

 ההתקשרות לא עברה שום מסלול של וועדת מכרזים או התקשרויות.
 

 התקופה שנעשה בה הדבר מעלה חשד, כנראה שהחידוש נעשה אחרי לחץ מסוים.
 

 עו"ד סמי סהיבאן:
ד"ר חמדאן אלמטאלקה, קודם כל היה מכרז, אותו ספק זכה במכרז, הופסקה עבודתו של הזכיין 

 , וחודשה אחרי שלושה חודשים, לאותו ספק ובאותם מחירים של אותו מכרז.2013בחודש יוני 
 

גם לאחר בדיקת מבקר העירייה, מצא שכל העבודות בוצעו בהתאם להוראות המכרז, לא נגרם כל 
וט להשינזק לעירייה, נשאר ההליך שראש העיר חתם ללא הגזבר, וזה אותה דוגמא של הסכם 

 שחתום ע"י ראש העיר טלאל בתקופה קודמת.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 .1995ולא בתקופת בחירות בשנת  תסיים דבריך ואני אגיב לך, לפחות שם העירייה לא שלמה כסף
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 עו"ד סמי סהיבאן:

אני אומר שראשי העיר, הם גם בני אדם, קורה לפעמים טועים, כפי שעה ראש העיר הקודם וחתם 
 .ההתקשרות ללא חתימת הגזברעל 

 
 לא צריך לעשות פוליטיזציה מהדו"ח, צריך להתייחס לתיקון הליקויים במידה ויש.

 
 ראינו הרבה דוחות ביקורת, אמצנו והמלצנו לתיקון ליקויים.

 
 מחמד אלקרינאוי:

הם מסכימים שהילדים בבתי הספר הם הדבר הכי יקר שיש לנו,  17 -חברים, כל חברי העירייה ה
 וזכאים לשירות הטוב ביותר.

 
וחידוש החוזה  2013אבל אנחנו נמצאים בדילמה, והדילמה היא הפסקת ההתקשרות בחודש יוני 

, לאותו קבלן, לכאורה וכנראה משהו לא הולך בקנה אחד ערב הבחירות 2013בחודש אוקטובר 
 המקומיות.

 
מחשיד עוד יותר לכאורה, לכן ראש העיר דאז, חתם לבד, ללא ידיעת הגזבר והחשב המלווה, וזה 

 והגון. יהייתי מציע שהדבר הזה ייבדק לעומק ובאופן אובייקטיב
 

 רבחי אבו אלטייף:
אין חולקים שהעבודה בוצעה, הפסקת העבודה הייתה סיבה  פוליטית, וחידוש ההתקשרות גם 

 –לקה ד"ר חמדאן אלמטא –סיבה פוליטית, וחידוש ההתקשרות גם סיבה פוליטית, הבחור הזה 
, וזה לא המעוז שלו, ההפסקה וחידוש נבעו מלחצים פוליטיים, אני אחראי 13הוא לא תושב שכונה 

 על כל מילה שאני אומר.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
, ולאחר מכן הוארכה ההתקשרות בהתאם לחוזה, 2011 -ההתקשרות עם ד"ר חמדאן התחילה ב

, אני 2013שחודשה ההתקשרות בחודש אוקטובר , לא ידעתי 30.6.2013אני הייתי בעניינים עד 
 אמרתי לביקורת העבודה בוצעה וזה מוכח, על פי הביקור בבתי הספר

 
 טלאל אלקרינאוי:

 האם יש ליועמ"ש התייחסות לגבי טוהר המידות?
 

 עו"ד שרון שטיין:
יה באופן כללי הארכה של מכרזים צריכה להתבצע תוך תקופת החוזה והאם קיימת אופציה לעירי

 להאריך, כי הכנה למכרז זה דורש זמן, ולכן יש להתריע ולהתכונן תוך זמן די מספיק.
 

לגופו של עניין, הייתה אופציה לעוד שנה, אבל בגלל שהופסקה אין טעם לחדש אותה בתקופת 
 בחירות.
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 טלאל אלקרינאוי:
 לסיכום:

 
 בטוהר הבחירות.מדברים על נושא מאוד רגיש, יש חשד לכאורה בנושא פגיעה  .1

 
, 2013ביוני  30הקבלן זכה והייתה אופציה לעירייה לאריך ההתקשרות, בשל מה הוארך עד  .2

 לם ידעו שהחוזה הזה פג תוקפו אחרי הודעת ההפסקה.ווכ
 

 יש כאן שיקולים פוליטיים, יש מחשבות אחרות. צריך לבחון את זה. .3
 

הרי ידוע ביום ההפסקה שיש יתרה , נזכר להם שיש יתרה תקציבית, 2013בחודש אוקטובר  .4
 תקציבית.

 
הוארך החוזה פעם נוספת תקופה קצרה לפני הבחירות, בלי ידיעת הגזבר ובלי ידיעת החשב  .5

 המלווה, והאחרונים מצהירים שלא ידעו.
 

 זה מריח פוליטיקה זולה, וזה מה שגרם לסיבוב שני בבחירות כפי שאמר רבחי. .6
 

 בדוק אותה, לגבי טוהר המידות.אני אומר שיש כאן עבירה וצריך ל .7
 

יש כאן חוסר מהימנות, אפילו גזבר העירייה אמר שלא ידע שיש הארכה חדשה אחרי  .8
 ההפסקה.

 
 מאמצים את המסקנות וההמלצות של דו"ח המבקר. .9

 
 .2014אני נועל את הישיבה, תתקיים ישיבה להמשך הדיון בדו"ח המבקר לשנת 

 
 ננעלה הישיבה,

20:30:49 
 

___________        ____________  
 טלאל אלקרינאוי        עלי אבו אלחסן
 ראש העירייה           מזכיר העירייה

 
 תפוצה:

 , מבקר המדינה 
  ,במשרד הפנים הממונה על המחוז

 חברי העירייה, 
 היועץ המשפטי של העירייה

 דובר העירייה, 
 מבקר העירייה, 

 הנהלת חשבונות,
 חשב מלווה. 

  ------------------------------------------- 
  הודפס ע"י וינברגר מירי מזכירת מזכיר העירייה

 

mailto:secrht@ladpc.gov.il

